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گلایه های احمدی، لژیونر قایقرانی بادبانی از فدراسیون:

بقیه رشته ها را تعطیل کنند

نقش مدیر تیم های ملی بسکتبال در دعوای 2 مسئول فدراسیون 

عسگریان:مجمعرابهموقعبرگزارمیکنیم

موج جدید کرونا، اردونشینان قایقرانی و تکواندو را بی نصیب نگذاشت

حمله برق آسای اُمیکرون
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مهری رنجبر/ احمد احمدی، قایقران بادبانی ایران برای سال 
۲۰۲۲ با تیم کامت انگلیس قرارداد بست. او که قبل از المپیک 
در اســپانیا تمریــن می کرد تا ســهمیه بگیــرد و موفق بــه انجام 
این مهم نشــد، همان جا ماند و بــا حذف قایق فین از المپیک، 
تمرین با قایق المپیکی لیزر را کنار قایقرانانی از ایرلند، اســپانیا 
و آلمان ادامه داد. او  حالا با قایق ۹ نفره و قایقرانان اســپانیایی، 
آفریقای جنوبی، ایتالیایی و انگلیســی در جام ریاست جمهوری 
اســپانیا و کلاس OR1 حضــور دارد. مســابقه ای 3 مرحلــه ای که  
تیــم احمدی فعــلًا چهارم اســت. آنهــا 1۰ روز دیگــر در مرحله 
بعــدی  قایق شــان را بــه آب می اندازند.قایقــران ایرانــی امــا بــا 
قرارداد جدیدش با تیم کامت انگلیسی با هم قطاران فنلاندی، 
اســترالیایی، فرانســوی، انگلیســی، اسپانیایی و اســکاتلندی اش 
از خردادمــاه تــا آخر ســال ۲۰۲۲ میــلادی در 7 مســابقه آنتیپ 

فرانســه، الختاریــه و ناپولی ایتالیا، منــورکای اســپانیا، ایمپریای 
ایتالیا، کن فرانســه و سنترو په فرانســه مسابقه می دهد.احمدی 
کــه بازی های آســیایی را تجربــه کرده، بعید می دانــد در  هانگژو 
بــه نام ایران مســابقه دهــد. او در این بــاره به خبرنــگار »ایران« 
گفــت: »من بــا تجربه بازی های آســیایی  اینچئــون می توانم در 
 هانگــژو  نتیجــه بگیــرم اما نمی دانم بــه  هانگژو  مــی روم یا نه؟ 
چرا که فدراســیون هیچ تماســی با من نگرفته اســت. گرچه من 
تمریناتــم را انجــام می دهم و همه چیز خــوب پیش می رود اما 
فدراسیون نه تنها برای بازی های آسیایی که حتی بابت سه کاپی 
که در ســال ۲۰۲1 گرفته ام هم هیچ خبری روی ســایتش منتشر 
نکرده اســت. با اینکه قایقرانی بادبانی جزو بازی های آسیایی و 
المپیک است و ۲،3 ماه دیگر هم قهرمانی آسیا برگزار می شود 
اما فدراســیون هیچ ســراغی از من نگرفته اســت. مهم نیســت، 

آنها کار خودشان را می کنند، من هم برنامه های خودم  را دنبال 
می کنم.«او از فدراسیون بابت اینکه همه فکر و ذکرش کایاک و 
روئینگ اســت، انتقاد دارد: »فدراســیون به جز روئینگ و کایاک 
هیچ رشــته دیگــری را نمی بینــد. نمی دانــم چرا فدراســیون به 
بادبانی نمی رســد؟ ای کاش وزارت ورزش از فدراســیون در این 
بــاره جواب بخواهــد. واقعاً متأســفم که تمرکز فدراســیون روی 
روئینگ و کایاک اســت. اگر این طور اســت، خب بقیه رشته ها را 
تعطیل کنند.« قایقران لژیونر امیدوار است بتواند تجاربش را به 
قایقرانان ایران منتقل کند: »چند ســال اســت به واسطه تمرین 
در اروپا درباره مربیگری تجربه اندوزی می کنم تا بتوانم تجاربم 
را به قایقرانان منتقل کنم. فدراســیون باید در این روزها سراغی 
از مــن بگیرد کــه نمی گیرد. من اگــر قایقران خوبــی نبودم، تیم 

ایرلند از من نمی خواست که با آنها تمرین کنم.«

 پریســا غفاری/ در حالی که قرار اســت مجمــع انتخاباتی 
ریاســت فدراســیون بســکتبال چهارشــنبه ۶ بهمــن برگــزار 
شــود، محمدرضا صالحیان، سرپرســت دبیری اســتعفا داد 
و از فدراســیون رفــت. او قرار بــود دبیری مجمــع را برعهده 
داشــته باشــد و تاکنون کارهای مربوط بــه انتخابات را انجام 

داده است.
شــنیده ها حکایــت از ایــن دارد که محمدرضــا صالحیان 
به خاطــر تغییــر در برنامــه پخــش مســتقیم دیدارهــای روز 
پنجشــنبه 3۰ بهمــن مــاه بــا مهیــار عســگریان، سرپرســت 
فدراســیون اختــلاف نظــر پیــدا کــرده اســت. گویــا قــرار بود 
بــازی اکســون – کاله پخش زنده تلویزیونی داشــته باشــد که 
بــا مراجعه کامران خطیبی و مســعود قاســمی، مدیر روابط 
عمومی و مدیر تیم های ملی به دفتر دبیر، دســتور به تغییر 
پخــش زنــده از ایــن دیــدار به مســابقه شــهرداری گــرگان – 

مــس رفســنجان داده می شــود. در این میــان صحبت هایی 
از عســگریان نقــل می شــود کــه بــا اطــلاع یافتن سرپرســت 
فدراســیون این مسأله باعث کدورت بین دو طرف می شود. 
البتــه مهیــار عســگریان، سرپرســت فدراســیون در ایــن باره 
را  »ایــران« می گویــد: »اســتعفای صالحیــان  بــه خبرنــگار 
نپذیرفته ام و نخواهــم پذیرفت چرا که معتقدم او می تواند 
به بســکتبال کمک کند، او از جنس بســکتبال است.« در این 
بین محمد صالحیان، سرپرســت دبیری توضیحات دیگری 
درخصــوص ایــن اتفاقات دارد: »یک مســأله ای بــرای ما در 
برگزاری مســابقات لیگ برتر به وجود آمد که آن هم انتقال 
امتیازات از مرحله اول به مرحله دوم گروهی بود. سه شــنبه 
عصر آقای عســگریان به من گفتند چهارشــنبه صبح زود به 
فدراســیون بیاییــد تــا در این بــاره تصمیم بگیریــم. من هم 
ســاعت 7 صبــح رفتــم و دیــدم آقای مســعود قاســمی هم 

در جلســه حضــور دارنــد و یک موضــوع جدیــدی را مطرح 
کردند کــه خیلی عجیب و غریب بود. این عزیزان برای حل 
مسأله گفتند بیایید یک مدل جدید مسابقاتی ارائه بدهیم. 
مــن گفتــم مــدل برگــزاری مســابقات مصوبه لیگ اســت و 
نمی توانیــم تغییر بدهیم. عســگریان گفتند در جلســه باید 
این را مطرح کنیم و من گفتم این قابلیت طرح ندارد. بعد 
مدیــر تیم های ملی یک موضوعی را مطرح کرد و... خلاصه 
بحث همین مدلی بالا گرفت و دوســتان گفتند جلســه ای با 
حضور 1۶ تیم بگذاریم و این مدل جدید را پیشــنهاد دهیم. 
من هم گفتم که موافق چنین چیزی نیستم. آقای عسگریان 
گفتند پس آقای قاســمی شــما ایــن کار را انجــام دهید، من 
گفتم پس اگر قرار اســت آقای قاســمی انجــام دهد من هم 
با اجــازه تان اســتعفایم را تقدیــم می کنم.« با وجــود اینکه 
مجمــع انتخاباتــی ریاســت فدراســیون 6 بهمن مــاه برگزار 

می شــود امــا هنــوز تأییــد صلاحیت هــای 6 کاندیــدا نیامده 
اســت. هرچنــد گفته می شــود دو نفــر از آنها تأیید نشــده اند 
امــا سرپرســت فدراســیون می گوید»مجمــع در زمــان مقرر 
خــود برگزار می شــود و بزودی هم تأییــد صلاحیت ها اعلام 
می شــود.باید گفت تاکنون تأیید یــا رد صلاحیت کاندیدایی 
از ســوی دفتر امور مشترک فدراســیون ها اعلام نشده است. 
آنطــور که گفته می شــود امروز یــا فردا تأییــد صلاحیت ها را 

اعلام می کنند.«

بــار  ایــن  کرونــا  جدیــد  زمانی/مــوج  فائــزه   
اردوی تیــم ملــی تکوانــدو دختــران و قایقرانی را 
تحت الشــعاع خــود قــرار داد. درحالــی کــه آمــار 
مبتلایان به کرونا پایین آمده، حالا امیکرون سرش 
را از لانه بیرون آورده و این بار در حمله ای برق آسا 
18 تکوانــدوکار ملی پــوش و اعضــای کادر فنــی را 
مبتلا کرده است. گرچه آنها تنها ورزشکاران مبتلا 
به کرونا نیســتند و بعضی از قایقرانان اردونشــین 
در بندر خمیر هم با علائم ســرماخوردگی تســت 
داده اند و منتظر هســتند تا امروز با نتیجه تست از 
بلاتکلیفــی و نگرانــی درآیند. با توجــه به علائم و 
نشانه های ورزشکاران، گفته می شود آنها به سویه 

جدید یعنی امیکرون مبتلا هستند.
احمد چنگایی، مدیر شبکه بهداشت و درمان 
بنــدر خمیــردر مصاحبه ای بــا خبرگــزاری فارس 
هرمــزگان، مدعــی شــد ۲ قایقــران ملی پــوش در 
اردوی خمیــر بــه کرونــا مبتــلا شــده اند امــا ایرج 
اقلیمــی مدیــر تیم های ملــی آب هــای آرام خبر 
ابتــلای ملی پوشــان را رد می کنــد: »خبــر ابتــلای 
از  فعــلًا  نــدارد.  صحــت  کرونــا  بــه  قایقرانــان 
ملی پوشان تست گرفته اند و هنوز جوابی دریافت 
نکرده ایــم. یک هفته اســت کــه بندرخمیر بارانی 
اســت وملی پوشان زیر باران پارو می زنند، همین 
هم باعث شــده تــا بعضی از جملــه خودم کمی 

علائــم ســرماخوردگی داشــته باشــیم. از کل تیم 
مجــدداً تســت کرونــا گرفتــه شــده و منتظریــم تا 

یکشنبه)امروز( جواب تست ها مشخص شود.«
او تأکیــد کــرد کــه قایقرانــان بــا وجــود علائــم 
ســرماخوردگی امــا حالشــان خــوب اســت و بــه 
تمرینات ادامه می دهند: »قایقرانان از هوای سرد 
تهــران وارد گرمای بندر خمیر شــده اند و طبیعی 
است که حساسیت یا سرماخوردگی به وجود بیاید 
ولی خدا را شکر هیچ کدام از ملی پوشان حالشان 
بــد نیســت و بــه تمریناتشــان ادامــه می دهنــد.« 
اقلیمــی از برگشــت قایقرانان به تهــران در اواخر 
بهمــن خبر می دهد: »متأســفانه مــا در ایران جز 
تهران کمپی مخصوص قایقرانی نداریم و باتوجه 
به یخبندان تهران در این فصل، دیگر نمی شد به 
تمریناتمان در این شــهر ادامه دهیم. آب و هوای 
خمیر خوب اســت ولــی طبیعتاً یک ســری نقاط 
ضعــف وجود دارد که فدراســیون درتلاش اســت 
تــا اردوها به بهترین شــکل برگــزار شــود. از اوایل 
اسفند هوای تهران تازه مناسب پارو زنی می شود، 
از طرفی به تمرین در پیست احتیاج داشته و باید 
انتخابی برگزار کنیــم و به همین خاطر احتمالاً تا 
۲۰ بهمــن در خمیر بمانیــم و ادامــه اردوها را در 

تهران برگزار کنیم.«
18 تکوانــدوکار ملــی پوش دختــر هم همراه 

کادر فنی بعد از مسابقات لیگ، در اردو به کرونا 
مبتلا شــده بودنــد که تازه خبرش بــه بیرون درز 
کرده است. این در حالی که مدیرروابط عمومی 
فدراسیون تأکید می کند که تکواندوکاران در لیگ 
به کرونا مبتلا شــده اند، مهرو کمرانی ســرمربی 
تیم ملی تکواندو به »ایران« می گوید: »اردوهای 
تیم ملی به خاطر برگزاری مسابقات لیگ مدتی 
تعطیــل بود.طبق روال همیشــه تکوانــدوکاران 
بــرای حضــور در لیــگ تســت کرونــا دادنــد کــه 
نتیجــه منفی بــود. ما هم بر همین اســاس بعد 
از لیــگ، اردوهــای تیم ملی را برگــزار کردیم و از 
آنجایی که هیچ کدام از ملی پوشان هم علائمی 
نداشــتند، 3 روز تمرینات را پشــت سرگذاشتیم 

که متأسفانه یک دفعه علائم ظاهر شد و نتیجه 
تست ها مثبت شــد.«او احتمال می دهد یکی از 
ملی پوشــان به دلیل ارتباط با یکی از دوستانش 
که برای تماشــای لیــگ آمده بود، مبتلا شــده و 
بــه بقیه ســرایت داده اســت: »مثــل اینکه حین 
مسابقات لیگ، تعدادی تماشاگر که از دوستان 
بازیکنان بودند دور از چشــم مسئولان برگزاری، 
به سالن آمده بودند وکرونا را به او منتقل کردند 
و او هــم آن را بــا خود به اردوی تیــم ملی آورد و 

همه ما را مبتلا کرد.«
بــه گفته کمرانی، ملی پوشــان بعد از پشــت 
سرگذاشــتن دوره نقاهــت 3-۲ روزی اســت کــه 
تمریناتشــان را شــروع کرده انــد: »مــن بــا همــه 

ملی پوشــان درارتبــاط هســتم و حتــی پزشــک 
تیــم هم از طریق فضای مجازی بــا ما درارتباط 
اســت و مدام داروها و حالمــان را چک می کند. 
هم من و هم ملی پوشــان حالمان خوب اســت 
و خدا را شــکر این ویروس را پشت سر گذاشتیم. 
حــالا ملی پوشــان بــا اجــازه پزشــک 3-۲ روزی 
اســت که تمرین را از ســرگرفته اند و منتظریم تا 
بعد از برگزاری مســابقات لیگ مجدداً اردوها را 
برگزار کنیم. قبل از بازی های آســیایی مسابقات 
دانشجویان در تیرماه، مسابقات جام فجر، اوپن 
آســیا و جام باشگاه های آسیا به میزبانی ایران را 
پیش رو داریم که باتوجه به میزبانی حساســیت 

این تورنمنت ها برایمان بالاست.«

ور
و ت

پ 
تو

وعده به نژاد، سرمربی جدید تیم والیبال سایپا:

می خواهیم در لیگ برتر بمانیم
 گروه ورزشــی/  ســهراب به نژاد که جانشــین شــهنازی در تیم والیبال ســایپا 
شده، تمام تلاشش حفظ تیم در لیگ برتر است. پس از آنکه شهنازی نتوانست 
انتظارات مهرداد ســراجی مدیرعامل باشگاه سایپا را برآورده کند، برکنار شد و 
به نــژاد جایــش را گرفــت. او که حالا هدفی جز بقای ســایپا در لیــگ برتر ندارد، 
بــه خبرنــگار »ایــران« می گویــد: »شــرایط تیم، طوری نیســت که بــه صعود به 
پلــی آف فکر کنیم. می خواهیم پله، پله جلو برویــم، همه تلاش ما برای حفظ 
تیــم در لیــگ برتر اســت. البته اگر شــرایط جوری پیــش برود کــه از 7 بازی، 8۰ 
تیم هــای  و  ببریــم  را  درصــد 
بالاتر هــم باخت مکــرر بدهند، 
احتمــال صعود به پلی آف زیاد 
است.«به نژاد که از امروز و بازی 
مقابل پاس گرگان، سایپا را کوچ 
می کنــد، امیــدوار اســت تیمش 
برنده بازی باشــد: »ســایپا امروز 
در هفته بیســتم با کوچینگ من 
بــازی می کنــد، بعــد از تمریــن 
دو روزه، با بچه ها صحبت کردم که شــرایط خوب بــود و بازیکنان انگیزه زیادی 
دارنــد. مــن قــول می دهم اتفــاق خاصی نیفتــد، ۹۹ درصــد برنده بــازی امروز 
باشیم. هرچند بازی راحتی هم نداریم.«سرمربی جدید والیبال سایپا که قبلًا با 
تیم های پایه کار می کرده، با قبول این پیشنهاد اعتراف می کند کار سختی دارد: 
»من ســه سالی است در باشگاه ســایپا با تیم های رده پایه کار می کنم، هر وقت 
اتفاقــی در رده پایه افتاده، از من خواســتند کمک کنم و من هم دریغ نکرده ام. 
باشگاه با برکناری شهنازی با ۴، ۵ مربی مذاکره کرد، اما آنها به دلیل شرایط حاد 
و سخت مربیگری را قبول نکردند و من باز هم پذیرفتم تا به تیم کمک کنم. با 
اینکه می دانم کار سختی دارم، اما اول باید باخت را از ذهن بازیکنان پاک کنم 
و بــاور بــرد را به آنها القــا کنیم و بعد هم با اصلاح دو، ســه تاکتیک، تیم را جلو 
می بریم.«ســهراب به نژاد، برای شــروع کارش از شهنازی رخصت گرفته: »من 
از ســرمربی و کادر قبلی برای شــروع کار اجازه گرفتم. از آنها بابت زحماتشــان 
تشــکر می کنم. می دانم تیم ســایپا پتانسیل زیادی دارد و به این راحتی قافیه را 

نمی بازد.«

 گروه ورزشــی/ وقتی داور ســوت پایان بــازی مقابل عراق را به صــدا در آورد، 
مانوئــل اســپانیایی نفــس راحتــی کشــید. ســوت داور بــه معنــای تثبیــت اولین 
پیــروزی ایــران در مرحلــه دوم مســابقات قهرمانی مردان هندبال آســیا بود. در 
واقع شــاگردان مانوئل موفق شدند با نتیجه ۲8-۲۵ از سد عراق هم عبور کنند؛ 
لحظه ای که ســجاد اســتکی بغل چپ زن ملی پوش اشــک شــوق امانش نداد و 
با فریاد »خدایا شــکرت« خوشحالی اش را علنی کرد. شــاگردان مانوئل فرناندز 
پــس از 3 برد پیاپی در مرحله گروهی و صعود به عنوان تیم صدرنشــین، دیروز 
عراق را هم شکســت دادند و ثابت کردند که مرد لحظات سخت هستند و حتی 
کارشکنی عربستانی ها و تغییر ناگهانی ساعت تمرین و پس از آن بازی هم مانع 
پیروزی ایران نشد.تیم ملی هندبال ایران در این مرحله با تیم های کویت، عراق 
و بحرین همگروه اســت و ظهر دیروز مقابل عراقی قرار گرفت که به عنوان تیم 

دوم گروهش به این مرحله صعود کرد.
فرنانــدز ترکیــب یونــس آثــاری، محمدرضــا اورعی، احســان ابویــی، مجتبی 
حیدرپــور، امیدرضــا سرپوشــی، محمــد سیاوشــی، محمدرضا کاظمــی، محمد 
کیانــی، یاســین کبیریــان، کیــارش طاهــری، محمد غلامی، ســجاد اســتکی، پویا 
نوروزی نژاد، ســید مهدی موســوی، مهرداد صمصامی و حسین جهانی را برای 
بازی دیروز انتخاب کرد.تیم ملی ایران نیمه اول را 1۶-1۲ به سود خودش تمام 
کــرد، امــا عراقی هــا، نیمه دوم، بــا جنگجویی بهتــر از ایران کار کردنــد و حتی در 
امتیــاز ۲3-۲۴ جلــو هم افتادند، هرچند ایرانی ها با ضــد حملات و راه انداختن 
محمد کاظمی امتیاز روی امتیاز گذاشتند و در نهایت با نتیجه ۲8-۲۵ به برتری 
رسیدند. پیروزی که شروع خوبی است و قدم محکم ایران برای رویارویی مقابل 

کویت در بازی فردا محسوب می شود.
 فرناندز: ما اینجا هستیم تا بجنگیم

مانوئل مونتایا فرناندز سرمربی تیم ملی هندبال، بعداز پیروزی برابر عراق، 
امیدوار اســت تیمش به جنگیدن ادامه دهد: »تیمم موفق شــد در سه بازی اول 
مرحلــه مقدماتی پیروز میدان باشــد، اما راه و جنگ هــای زیادی داریم . عراق را 
هم برد و باید تلاش کند تا بحرین و کویت را هم شکست دهد، هرچند می دانیم 
کار خیلی ســختی اســت ولی ما اینجا هســتیم تا بــرای هدفمــان بجنگیم. اینجا 
هســتیم تــا بجنگیــم.«او از تیمش راضی اســت: »امروز بازیکنانم بــا عملکردی 
خــوب در دفاع شــروع کردند و به نظرم با پایان نیمــه اول نتیجه را خیلی خوب 
به نفع خود تمام کردیم ولی عراق تیمی جنگجو اســت و از دقیقه 1۶ روند بازی 
را در دســت گرفت.حریــف ضد حمــلات خوبی در بازی امــروز زد و خیلی خوب 
هــم مقابــل دفاع ما حمله کرد تــا جایی که بازی تا لحظات آخــر پایا پای بود اما 
در نهایــت و لحظــات آخر روند گل های عراق را قطع کردیــم و نتیجه بازی را به 
نــام خود زدیم.درســت مثل بازی دوســتانه ای کــه مقابل این تیم داشــتیم، آن 
بــازی هــم تا لحظات آخــر پایا پای بود. بازی دوســتانه تجربه خوبــی برای هر دو 
تیــم بود. عراق یک تیم باکیفیت اســت ،البته که شــرایط بازی دوســتانه با بازی 

امروز متفاوت بود.«

اولین برد تیم ملی هندبال در مرحله دوم قهرمانی آسیا

عراق با تمام وجود جنگید اما حریف ایران نشد

جاسم دلاوری، بوکسور سابق تیم ملی به کمک استکی آمد. دلاوری 
از بهترین ســنگین وزن های دهه قبل بوکس بوده و مدال نقره آسیا را در 
کارنامــه دارد. دلاوری ایــن بــار در قالب مربی و در کنار علیرضا اســتکی 
بوکســورها را برای حضوری موفق در رینگ  هانگژو هدایت می کند.او در 
گفت وگو با خبرنگار »ایران« از دلایلش برای کمک به استکی در هدایت 
تیم ملی صحبت کرد: »طبق اتفاق خاصی به تیم ملی نیامدم. علیرضا 
استکی سرمربی تیم ملی، با من درباره شرایط فعلی تیم  صحبت کرد 
و مــن هــم قبــول کردم کــه در کنــار او به تیم ملــی کمک کنــم.«دلاوری 
حــالا بــه گفته خودش در این ســال ها فعالیت هایــی در زمینه مربیگری 
داشته است: »در زمینه بوکس فعالیت داشتم و این طور نبود که پا روی 
پا بگذارم و در خانه بنشــینم. من  ســال ۲۰17 دســتیار مربی کوبایی تیم 
ملی بوده و ســال ۲۰18 هم کمک مربی امید رشــید ســرمربی تیم ملی 
جوانان بودم. مدتی به خاطر مسائل شخصی کنار کشیدم و حالا مجدداً 
در کنار تیم ملی خواهم بود.«ملی پوش ســابق بوکس حالا تمام تلاشــش 
را خواهــد کــرد تــا تجربیات ســال های قهرمانــی اش را به بهترین  شــکل به 
بوکســورها منتقــل کند: »من از ســال 83 وارد 
اردوهای تیم ملی شدم و حالا تمام تلاشم 
این اســت که تمام نــکات و تجربیات این 
چندســاله را به بوکســورها انتقــال داده و 
به بهترین نحو در کنارشــان باشــم. مربی 
تیم ملــی بوکس ترجیــح می دهد حرفی 
دربــاره اوضــاع فعلــی ایــن رشــته نزنــد: 
»فعــلًا در اردوی اول هســتیم و  
به تازگــی در کنار بوکســورها 
شــدم.  کار  بــه  مشــغول 
بنابراین ترجیح می دهم 
کــه فعــلًا حرفــی درباره 
روزهــای  ایــن  اوضــاع 
بوکس و مقایســه آن 
بــا گذشــته نزنم تا 
حاشــیه ای پیــش 

نیاید.«

دلاوری: تجربیاتم را به بوکسورها انتقال می دهم

مشــکات الزهــرا صفــی، 
ایرانــی  تنیســور  دختــر 
در  را  خــود  رقابــت 
بــا  اســترالیا  گرنداســلم 

آغــاز  جهــان   7۴ رنکینــگ 
می کند. تنیس گرند اسلم جوانان 

در اســترالیا آغــاز شــده و ملــی پــوش 
ایــن  بــه  اولین بــار  بــرای  کــه  کشــورمان 

مسابقات راه پیدا کرده است، در دور اول جدول 
اصلــی بــا آنجــا نایــار نماینــده اســترالیا دیــدار 

می کند.
صفــی در رنکینگ جدید جوانــان جهان هم 

13 پلــه صعــود کرد و به رده 7۴ آمد. او پیش از این 
در رده 87 جوانان جهان قرار داشت.

صعود مشکات به رنکینگ ۷۴ جوانان جهان

هنرجو رئیس فدراسیون اسکیت شد
مجیــد هنرجو با کســب 3۰ رأی به مــدت چهار ســال به عنوان رئیس 
فدراسیون اســکیت انتخاب شد. مجمع انتخاباتی فدراسیون به ریاست 
محمــد پولادگــر با حضــور 8 کاندیدا فریبــا مددی، قدرت جمشــیدیان، 
حســین خیری نیا فیروزجاه، رضا شجیع، محمد عجم خراسانی نقندر، 
ســارا فرشــتیان، علیرضا نصیــری و مجید هنرجــو برگزار شــد و محمود 
علیــزاده هــم با غیبــت در مجمع انصراف خــود را اعلام کــرد. مددی و 
جمشــیدیان نیــز انصراف دادند.ایــن انتخابات به دور دوم کشــیده و در 
نهایــت هنرجو با 3۰ رأی رئیس شــد و رضا شــجیع دیگــر کاندیدای این 

پست بود که ۲۵ رأی کسب کرد.

محرومیت بازیکن تیم والیبال آذرباتری ارومیه
سازمان لیگ فدراسیون والیبال، علیرضا شاه علی رامشه بازیکن تیم 
آذرباتــری ارومیه را تا تشــکیل کمیتــه انضباطی از حضور در مســابقات 
محــروم کــرد. بعد از حواشــی که در دیــدار تیم های آذرباتــری و لبنیات 
هــراز آمــل پیش آمد علیرضا شــاه علی رامشــه بازیکن شــماره یک تیم 
آذرباتری ارومیه به داور مســابقه توهین کرد و همین مســأله باعث شــد 

سازمان لیگ او را محروم کند.

وعده کمک ۱۰ هزار دلاری صالحی امیری به تیراندازان
تیرانــدازان ملی پــوش در بازدیــد رئیــس کمیتــه ملــی المپیــک از 
اردوی شــان، قــول کمک مالی بــرای حضور در جام جهانــی را گرفتند. 
آنها که در ســومین اردو برای حضور در جام جهانی که اسفند در مصر 
برگــزار خواهد شــد آماده می شــوند، دیــروز میهمان ویژه ای داشــتند؛ 
ســیدرضا صالحــی امیــری. تیرانــدازان بــا او درددل کردنــد و بــا طرح 
مشکلاتشــان از او  خواســتند تــا راه را بــرای حضــور موفقیت آمیزشــان 
در جــام جهانی بــا کمک مالی همــوار کند. مهدی مبینــی که چند ماه 

است سرپرست فدراســیون شده درباره بازدید 
صالحــی امیــری بــه »ایــران« گفــت: »مــا قبلًا 
رئیــس کمیتــه ملی المپیــک را بــرای بازدید از 
اردوهــا دعــوت کــرده بودیــم کــه دیــروز آمد و 
بچه هــا هم در ایــن بازدید مشــکلات را مطرح 
کردنــد. آنهــا از صالحی امیری خواســتند برای 
ســفر تیم ملی به مصر در اسفند ماه کمک کند 
کــه او هــم قــول داد و 3۰۰ میلیــون تومان هم 
دیروز واریز شــد به حساب فدراســیون، اما این 

مبلغی نیســت. هرچند رئیس کمیتــه ملی المپیک قول کمک 1۰ هزار 
دلاری را داده است.«

مبینی معتقد اســت تیم کیفی اسفند به جام جهانی مصر می رود: 
»مــا بــه طور حتم تیم کیفــی را به جام جهانی می فرســتیم، بچه هایی 
کــه بالاتریــن امتیازها را در اردوها ثبت کرده انــد. ما بدون کمک کمیته 
نمی توانیــم تیــم را اعــزام کنیــم. البته که همــه تیرانــدازان رکوردهای 
خوبــی دارنــد، آنهــا بعــداز تمرین در ســه اردو، حــالا رکوردهایشــان با 
رکوردهــای جهانی برابری می کند. بــه نظرم تیراندازی بعد از 3 اعزام 

در بازی های آسیایی احتمالًا 4-3 مدال می گیرد.«

جام جهانی کشتی؛ 6 تیم به جای 8 تیم
جام جهانی کشــتی به جای 8 تیم با 6 تیم برگزار می شود. با تصمیم 
اتحادیه  جهانی  کشتی از این به بعد پیکارهای جام جهانی با 6 تیم و در 
ســال های غیر از ســال المپیک برگزار می شود. پنج تیم برتر رقابت های  
جهانــی همان ســال به همراه یــک تیم از نفــرات منتخــب تیم هایی که 
در جمــع 5 تیــم برتر، قرار ندارند به عنوان تیم ســتارگان در جام جهانی 

کشتی می گیرند.
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